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Stämman öppnades och dagordningen godkänndes 

 

Ordförande vid stämman 

Robert Lifvenborg 

 

Protokollförare vid stämman 

Christina Lifvenborg 

 

Protokolljusterare samt rösträknare för stämman 

Pia Fallström och Liselotte Eriksson 

 

Stämman har blivit stadgenligt utlyst 

 

Röstlängden faställdes. 3 fullmakter inkommit 

 

Ordförande gick igenom årsredovisningen. 

Amortering kommer att påbörjas vid omläggning av ett lån 2019-12-01 med 

200 000:-/år 

 

Styrelsen ser inte någon avgiftshöjning fram till 2020-12-31 

 

Tommy Kajupank påpekade att revisorn till nästa år bör ta med styrelsens 

förslag till användande av överskott eller täckande av underskott i sitt 

godkännande. 

 

Faställande om resultatdispossition godkändes av stämman 

 

Stämman lämnande ansvarsfrihet för styrelsen i sin helhet. 

 

Styrelsens och revisorernas arvode är oförändrad under 2019. 

 

Stämman beslutade att vi inte kan ha val på visst antal ledamöter. 

 

Val av ledamöter och suppleanter 

5 ledamöter 

1 suppleant 

 



 

 

 

Stämman valde Robert Lifvenborg till ordförande på 2 år. 

 

 

Följande ledamöter och suppleant valdes på 1 år 

 

Pär Andersson 

Jörgen Nilsson-Ek 

Inger Benneklint 

Torbjörn Jakobsson 

Suppleant Bo Fransson 

 

Revisor på 1 år 

Kristina Anderberg  

 

Revisorsuppleant på 1 år 

Roland Andersson  

 

Valberedning på 1 år 

Pia Fallström 

Liselotte Eriksson 

 

 

 

Förslag från styrelsen 

 

Stämman röstade för att trästaketet runt gästparkeringen kommer att tas bort.  

 

Styrelsen fick mandat för att utöka/iordningställa gästparkeringen. Den som i 

dag hyr parkering nr 36 kommer styrelsen involvera i utformningen av infarten 

till gästparkeringen, så att den håller likvärdig standard som övriga parkeringar. 

 

Förslaget om att riva nätstaketet runt gräsplanen blev det diskussion kring. 

Ordförande föreslog att frågan bordlägges till nästa möte, vilket godkänndes av 

stämman. 

 

Ordförande utryckte också önskan om att medlemmar kommer in med ev. 

förslag på grönområdets utformning 

 

 

 



 

 

 

 

 

Inga motioner inkomna. 

 

Ordförande avslutade stämman 

 

 

 

Protokollförare                                                                Protokolljusterare 

Christina Lifvenborg                                                       Pia Fallström 

 

 

Ordförande                                                                      Protokolljusterare 

Robert Lifvenborg                                                          Liselotte Eriksson 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


